
Oświadczenie złożone 

przez senatora Krzysztofa Brejzę 

na 57. posiedzeniu Senatu 

w dniu 31 stycznia 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra spraw wewnętrznych i administracji Mariusza Kamińskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Od kilku lat polska Policja boryka się z problemem ogromnej liczby wakatów, a w ostatnich kilku 

miesiącach doszło do prawdziwej apokalipsy – tysiące policjantów odchodzą ze służby. Są to często 

policjanci z 15-letnim stażem, którzy mogliby swoim doświadczeniem dzielić się z młodszymi 

funkcjonariuszami. 

Wnoszę do pana ministra o odpowiedzi na następujące pytania. 

1. Ilu policjantów według wiedzy Komendy Głównej Policji odejdzie ze służby do 28 lutego 2023 r.? 

2. Ile wakatów będzie w Policji 28 lutego 2023 r. według dokumentów i prognoz, którymi już teraz 

państwo dysponujecie? 

Krzysztof Brejza 


